
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 17. 6. 2024 od 

14:30 ve Vepříkově, kulturní dům. 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

  Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

   Petr Bárta   Vepříkov 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno 

  Ing. Dita Benáková  tajemnice 

 

Omluveni:   Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

  Ing. Karel Musílek  Maleč 

  Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

 

    

Program setkání: 

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Vyjádření AVE k usnesení VH SVOP 26. 3. 2024, které se týká identifikačního systému 

odpadů 

4) Projekt Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví 

5) Různé 

6) Diskuse 

7) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 14:30 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem.  

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 17. 6. 

2024 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 10: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Petr Bárta – starosta Vepříkov 

 

Usnesení 11: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

3) Vyjádření AVE k usnesení VH SVOP 26. 3. 2024, které se týká identifikačního systému 

odpadů 

Předseda informoval o tom, že firmě AVE byl odeslán písemný požadavek, aby byl identifikační 

systém v provozu co nejdříve tak, jak bylo dohodnuto. Firma AVE reagovala dne 15. 5. 2024. 

Vyjádření bylo rozesláno na jednotlivé obce, aby se s ním mohli blíže a podrobněji seznámit.  

 

 

 



Paní Vaňková informovala, že byla požádána, aby společně se zástupci firmy AVE absolvovala 

pracovní setkání v Buštěhradu, kde mají identifikační systém odpadů již zaveden. Dále požádala, 

aby se tohoto setkání účastnili i další zástupci našeho mikroregionu. O termínu schůzky budou 

informovat zaměstnanci SVOP. Dále zmínila, jak v Buštěhradu funguje odpadové hospodářství, 

že mají do identifikačního systému přístup a data si zpracovávají sami. 

 

Dále bylo dohodnuto, že bude nutné zpracovat Analýzu produkce odpadů za naše území. 

Zkusíme oslovit pana Vendolského, který nám zpracovával podklady pro Analýzu produkce 

odpadů k žádosti o dotaci, zda by ji bylo možné rozšířit o chybějící obce. Případně zkusíme 

oslovit studenty, kteří by se tímto zabývali.  

 

Usnesení 12: Představenstvo bere na vědomí vyjádření AVE k usnesení VH SVOP 26. 3. 2024, 

které se týká identifikačního systému odpadů. Představenstvo schvaluje pracovní setkání 

v Buštěhradu. Představenstvo pověřuje zaměstnance SVOP, aby zajistili na další jednání 

podklady, které se budou týkat vyhotovení Analýzy produkce odpadů za mikroregion SVOP.  

 

Pro: 4   Proti: 0  Zdržel: 0 

 

4) Projekt Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví 

Paní Zvolánková informovala, že v rámci 59. výzvy z programu OPŽP byl podpořen náš 

společný projekt Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví. Z tohoto důvodu 

nám byla zaslaná smlouva na pokračování administrace projektu od Ing. Hoškové. Smlouva 

obsahuje veškeré úkony spojené se zajištěním finančních prostředků z dotace až po závěrečné 

vyhodnocení projektu. Ve smlouvě uvedená cena 100 000 Kč bez DPH vychází z celkového 

objemu projektu. Na základě této skutečnosti bude Smlouva o dílo uzavřena s firmou Ing. 

Markétou Hoškovou, IČO: 63464501. Zprávy z doby udržitelnosti se pak budou vždy řešit 

objednávkou 1x ročně, její zpracování stojí 4 tis. Kč bez DPH za rok.  

 

Obcím byl rozeslán přepokládaný rozpočet pro jednotlivé obce a s mírou podpory pro jednotlivá 

opatření. Náklady na kompletní administraci projektu (analýza, žádost o dotaci, VZ, portál 

Vhodné uveřejnění, doadministrace žádosti, monitorovací zprávy) si mezi sebou rozdělí obce, 

které jsou do projektu zapojeny. Výše této částky byla rozpočítaná dle výše pos fydílů na 

jednotlivou obec a uhrazena bude po vysoutěžení VZ, až budeme znát aktuální ceny. Veřejná 

zakázka bude pro celý projekt v režimu otevřené nadlimitní řízení. Sběrné místo pro obec 

Podmoklany bude soutěženo zvlášť, jako VZMR. Veškeré podklady obce obdržely emailem. 

Návrh zadávacího řízení byl konzultován i s advokátní kanceláří AK Málek Havlíčkův Brod. 

Veškeré podklady pro vyhlášení otevřeného nadlimitního řízení a VZMR jsou tedy připraveny. 

Může se začít soutěžit a realizovat. Zakázka v režimu otevřeného nadlimitního řízení bude 

vypsána přes portál Vhodné uveřejnění. Elektronický proces pro 1 zakázku (na 12 měsíců) vyjde 

na 4840 Kč vč. DPH.  

 

Usnesení 13: Představenstvo bere na vědomí informace k projektu Posílení separace odpadů 

v obcích Svazku obcí Posoubraví a doporučuje VH schválit Smlouvu o dílo na pokračování 

administrace projektu s Ing. Markétou Hoškovou. Dále doporučuje VH schválit vyhlášení 

výběrového řízení pro projekt „Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví“ 

v režimu otevřené nadlimitní řízení a druhé výběrové řízení pro akci „Sběrné místo – oplocení + 

zpevnění plochy“ v Podmoklanech v režimu VZMR.  

  

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

 



5) Různé 

Nebyl projednán žádný bod.  

 

6) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

7) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ověřil: Petr Bárta – starosta Vepříkov 

 

V Chotěboři 17. 6. 2024     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


